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2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Vyzývam, ako poslanec, zriaďme tu mestskú radu, kde sa budeme stretávať aj oranžoví, aj 
bieli, aj čierni, aj všelijakí a troška, nerobme tuná divadlo pred ľuďmi a treba tie veci 
rozdiskutovať. My  musíme sa stretávať a rokovať, jeden ustúpi, druhý pridá,  to nedá sa ani 
jeden ani druhý, je tu problém. Jeden vydá infolist, druhý vydá spravodaj a  tam sa vy 
napadáte jeden druhého a my len pritakávame a občan čo,  čaká za dverami a nič sa nerobí  
tuná. Fakticky to som prešiel do interpelácie občianskej, ktorý pán Bulla mi hovoril, fakt za 
rok sa tu pomaly nič nespravilo. My sa len tu hádame, občan čaká dajaké veci, šak ujednoťme 
sa, robme pre tých ľudí.  Zložme zbrane, nerobme tu napriek tým ľuďom.   
 
PhDr. Čižmár: 
K zriadeniu mestskej rady sme sa už vyjadrovali. Ja sám, ako osoba som v tom čase, keď bol 
tu návrh, po ustanovujúcom zasadnutí nepodpísal uznesenia a som to zdôvodnil. Pokiaľ bude 
záujem akceptovať zloženie mestskej rady na základe politickej príslušnosti, nevidím v tom 
problém.  
 
MVDr. Hrdlík: 
Ale my už tých politických týchto máme dosť. Poďme na osoby, na ľudí, ktorí do tej rady 
patria, hej. Politiku dajme bokom, politika sa vymkýna teraz aj v Bratislave, všade. Dajme 
tam tých ľudí, čo patria, si zaslúžia, čo majú aj dajaké, silu osobnosti a tých tam dajme, žeby 
to vedelo dačo a nie, politiku dajme bokom, nepolitikarčme. 
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